
Föreningens TV-Bod med avtal om kabel tv kommer att stängas ner i höst i enlighet med tidigare 

beslut på föreningsstämma. 

Styrelsen ser att det finns två val att göra, antingen skall det ske en kollektiv anslutning som det vi 

har dig där alla fastigheter ansluts och avgiften betalas till föreningen som betalar till leverantören. 

Det andra alternativet är att varje hushåll var för sig bestämmer sig för vilket alternativ som passar 

dem bäst. Det finns de som har IP TV, Parabol eller Telias lösningar. 

Prisskillnaden mellan en kollektiv och ett individuellt alternativ är minimal. Styrelsen har fått offerten 

från leverantören i Vallnet och skillnaden ligger på 10 kr/mån och hushåll. 

Föreningsstämman måste nu ta beslut på hur en framtida lösning skall se ut. 

 


